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Szanowny Panie Prezydencie
W związku z planowanymi zmianami odnośnie segregacji odpadów, proszę o uwzględnienie segregacji odpadów zielonych do opisanych
kubłów na śmieci.
Uważam, że pakowanie odpadów zielonych do worków powoduje mieszanie tych odpadów z tworzywem sztucznym i jednocześnie z dużym
gniciem i zaparzaniem się świeżej trawy sypanej do worków. Taki stan rzeczy powoduje też znaczny wzrost odoru na składowisku i
konieczność oddzielania worków od trawy.

Za podjęcie dyskusji w tym temacie i rozpatrzenie mojej propozycji z góry serdecznie dziękuję.

Pozdrawiam
Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnika
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